
RADA MIEJSKA
w sspót? KRAJEŃSKIM

ul. Tadeusza Kościuszki 11
89-400 S«,pólno Krajefiskie

OR.0002.2.8.2025

Protokół Nr XI/2025
z XI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odby4a się w dniu 26 lutego 2025r.
w godzinach od 10:00 do 13:05.

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim, ul. Tadeusza Kościuszki 11.

Sesja nagrywana przy u,$ciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał Pan Artur Juhnke
Przewodniczący Rady Miej skiej.

Następnie Przewodniczący RM poinformowal, źe sesja będzie utrwalana za pomocą
urządze'ń rejestruj ących obraz i dżwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biulet3mie
Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo
przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego.
Pełną klauzulę informacyjną dotyczącą nagrywania i tra?nsmisji sesji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim można znależć na stronie internetowej Gminy Sępólno
Krajeńskie, w zakładce Rada Miejska oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Gminy Sępólno Krajeńskie, w zakładce Rada Miejska - transmisje z sesji Rady
Miejskiej oraz na drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji.

Przewodniczący RM poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie chwilą ciszy
zmarłego Śp. Mariana Herdera, byłego wieloletniego radnego Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim, który był radnym przez 4 kadencje, a przed 3 pełnił funkcję
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Następnie Przewodniczący RM przywital :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana Jarosława Tadycha Starostę Sępoleńskiego,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy Sępólno Krajeńskie i kierowników

referatów UM,
- Panią młodszą inspektor Klaudię Ryczek Komendanta Powiatowego Policji,

Pana młodszego brygadiera Roberta Lissa Zastępcę Komendanta Powiatowego
Państwowej Stra$ Pożarnej,
Pana Tobiasza Świniarskiego Prezesa Gminnego Związku Ochotniczych Stra?$

Poźarnych RP,
- Pana Artura Żychskiego Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy,
- Panie i Panów sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli,
- media oraz wszystkich pozostalych obecnych na sesji, a także tych oglądających
w mediach.

Lista obecności sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli biorących udział w sesji
RM stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, gości zaproszonych, pracowników
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jednostek podległych i pozostałych osób uczestniczących w sesji RM stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych
obecnych jest 13 co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie
Krajeńskim może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecny radny RM Janusz Tomas oraz radny RM Kajetan Wiese, którzy
usprawiedliwili swoją nieobecność. Dodał, że radny RM Kajetan Wiese za chwilę
dołączy do obrad sesji. Przybył w punkcie 3 porządku obrad.

Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Do obrad sesji dołączył Komendant Gminny Zarządu Oddziału Gminnego Związku
OSP RP Pan Artur Cetnarski.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzyrnali wraz
z zawiadomieniem o sesji.

Następnie zapyta?ł, czy ktoś z radnych chcia?łby zło$ć wniosek o zmianę porządku
obrad.

Wobec tego, że nikt nie zło'm?ł wniosku o zmianę porządku obrad, Przewodniczący
RM odczytał porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjami, w tyrn z wykoiiania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z dzialalności w okresie między
sesjami.

5. Składa?iiie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski radnych i informacje.

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sępólno
Krajeńskie - wystąpienia przedstawicieli:

a) Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim,
- dyskusja.

b) Komendy Powiatowej Państwowej Stra?$ Pozarnej w Sępólnie Krajeńskim,
- dyskusja.
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c) Zarządu Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Stra0 Poźarnych RP
w Sępólnie Krajeńskim,
- dyskusja.

d) Prokuratury Rejonowej w Tucholi,
- dyskusja.

8. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy o stanie bezrobocia na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podró$ służbowych
przysługujących radnyrn OraZ diet przysługujących przewodniczącyrn
organów wykonawczych jednostek pomocniczych,

b) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji projektu ,,Wygrana
rodzina w Sępólnie Krajeńskim" w ramach Dzialania 5. 1. Innowacje społeczne
(innowacyjne działania społeczne), Schematu: Promowanie integracji
społecznej osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznyrn, w tyrn
osób potrzebujących i dzieci,

c) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniarni psychicznymi, oraz szczegółowych
warunków częściowego lub calkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu
ich pobierania,

d) wyraźenia zgody na dzierzawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy nieruchomości gruntowej
położonej w miejscowości Radońsk, grn. Sępólno Krajeńskie.

lO.Jnformacje Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie
pisemnej na interpelacje i zapytania.

11. Odpowiedzi na wolne wnioski.

12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdził,
przedstawionego porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz zosta?ł przesłany radnyrn za pomocą poczty elektronicznej. Następnie
zapytał radnych, czy są pytania do protokołu.

Rada Miejska będzie obradowała wedługze

Pytań do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z X sesji Rady Miejskiej został przyjęty następującyrni głosarni:

za- 13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyma?ło się- O radnych
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W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.
Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknąl ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie radni otrzyrnali, zosta?ło ono
przesłane pocztą elektroniczną. Następnie poprosił o przedstawienie sprawozdania.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przedstawił
sprawozdanie z dzia?łalności pomiędzy sesjami RM tj. od dnia 29 stycznia 2025 roku
do dnia 26 lutego 2025r.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, CZ37 SEI pytania do sprawozdania.

Głos zabrał radny RM Jacek Kapsa, który zapytał o spotkanie on-line z
przedstawicielami Firmy APCOA w zakresie, jakie ustalenia zapadły, jeżeli chodzi o
ustalenie miejsc na ulicy Jeziornej i w kwestii półgodzinnego darmowego parkowania.

Następnie radny RM J.Kapsa zapytał w sprawie podpisanego aktu dotyczącego
przejęcie ulicy Kolejowej, czy w związku z tym planowany jest w najbliższyrn czasie
remont tej ulicy poniewa;z wiadomo w jakim jest ona stanie, a szczególnie chodnik
przy tej ulicy i otoczenie.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że jeżeli chodzi o spotkanie on-line
z Firmą APCOA to zostały przedstawione trzy zagadriienia i podczas spotkania nie
uzyskano bezpośrednio odpowiedzi od przedstawicieli i oczekujemy ją jeszcze do
dzisiaj. Przedstawiciele uznali, że są to sprawy, które nie są w ich zakresie, decyzję
nmsi podjąć Zarząd i radca prawny. Jeźeli będą mieli taką decyzję to udzielą
odpowiedzi, do dzisiaj jeszcze tej odpowiedzi nie ma.

W następnej kolejności Zastępca Burmistrza odniósł się do kwestii ulicy Kolejowej.
Gmina przejęła ulicę Kolejową aktem notarialnym, jest to wieczyste użytkowanie. Na
terenie przejętego mienia grnina nie moŻe zmieniaĆ przeznaczenia, musi zostać
jezdnia. Poza jezdnią jest jeszcze ogrodzenie oraz kawałek działki za ogrodzeniem,
więc pod względem planistycznym moźna przyszłościowo pomyśleć o parkingach w
ra?rnach funkcji drogowej. Będzie musia?ła być wykonana dokumentacja oraz projekt.
Zadanie to nie jest ujęte w budżecie w tym roku, więc będą tam wykonywane prace
konserwacyjno-zachowawcze i porządkowe.

Głos zabrał radny RM Dariusz Pieczywek, który poprosił o dwa zdania na temat
dwóch spotkań dot. Via Pomerania oraz jakie były wyniki tych rozmów.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że uczestniczył tylko w pierwszyrn
z tych spotkań lecz z relacji wynika, że dotyczyły tego sarnego i jesteśmy na tym
sarnym etapie. Spotkanie pierwsze odbyło się z posłami z naszego regionu i z
przedstawicielem Generalnej Dyrekcji, który zakreślił 3 przyszłościowe wersje
przebiegu Via Pomerania. Na ten moment wiadomo, że sprawa nabiera tempa.
Pierwszą wzmia?nką, o której wcześniej już wspomniał Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego to było wystąpienie przedsiębiorcy z Pomorza, gdzie chodziło tylko o
modernizację drogi nr 25, a w tej chwili mowa jest już o drodze ekspresowej. O
przebiegu trasy jeszcze nic nie wiadomo. Przez przedstawiciela Generalnej Dyrekcji
były zakreślone możliwe przebiegi. Pla?nowa?na jest pomiędzy Ustką do Bydgoszczy,
jako pierwszy etap, o któryrn się już mówi, że na pewno trzeba to zrobić ale jest też
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dalszy jej przebieg dotyczący połączenia z autostradą A2 w okolice Konina, a nawet
do Kalisza. Z komunikatów, które możemy przeczytać wynika, że sprawa nabiera
tempa. Sprawą będzie zajmowało się Ministerstwo Obrony Narodowej. Został
powołany pełnomocnik przy Ministerstwie Obrony Narodowej, który będzie
współpracował z Generalną Dyrekcją celem wyznaczenia trasy. Zastępca Burmistrza
wyjaśnił, że są 3 cele, które prz5rspiesza5ą tą spraawę: cel Ministerstwa Obrony
Narodowej, czyli cel strategiczny, wojskowy, bo w Bydgoszczy jest Centrum
Dowodzenia NATO, natomiast w Ustce ma powstać port ,,wojenny" oraz ma być
rozwiązany problem transportowy mieszkańców oraz firm, które działają w
środkowym pomorzu.

Głos zabrala Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Gierakowska, która prosiła o
szersze informacje na temat spotkania, które odbyło się w Karnieniu w sprawie
prograrnu ,,Wsparcia administracyjnego OPFI' Sępólno Krajeńskie".
Zastępca Burmistrza stwierdził, źe bezpośrednio nie uczestniczył w tym spotkaniu.
Wyjaśnił, że jest to Stowarzyszenie, które obejmuje teren Powiatu. OPFI' zajmuje się
funduszami unijnymi przekazanymi do dyspozycji dla powiatu. Przez Urząd
Marszalkowski została przyjęta strategia działania naszego OPFI' i każda gmina
będzie mogła w tej chwili wnioskować o środki, które są juz zaplanowa?ne dla
poszczególnych grnin.

Głos zabrala radna RM Jadwiga Bukolt, która prosiła o kilka informacji na temat
spotkania z dnia 6 lutego. Zapytala, czy jeśli nastąpi lub już nastąpił wykup tego
terenu przy PKS-ie przy ul. Chojnickiej, to jakie są plany zagospodarowania tego
terenu. Przypomniala, że kiedyś była już wizualizacja, ale jakoś wszystko stanęło w
miej scu.

Pan Marek Zieńko wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło bezpośrednio wykupu wieczystego
u$tkowania przez właściciela, poniewaź nale$ to do Skarbu Państwa. Dodał, źe ca?ły
czas trwają prace planistyczne, ponieważ jest zmieniany plan zagospodarowania
przestrzennego. Cała sprawa wydłuża się, poniewaź droga nr 25 graniczy z
cmentarzem Żołnierzy Radzieckich i Ewangelickim co ogranicza zagospodarowanie
dzialki z pomysłem inwestora. Wyjaśni:ł, ze cały czas trwają dyskusje i wymiana
korespondencji z Wojewodą, aby tą sprawę ustalić do końca.
Nikt więcej nie zabra? głosu, dlatego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i
przeszedł do kolejnego punktu według porządku obrad.
Przewodniczący RM poinformowal, że od tego momentu Rada Miejska będzie
obradowała w 14 osobowym składzie. Radny RM Kajetan Wiese dołączył do obrad
sesji.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami.

Pan Artur Juhnke Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
poinformował, ze informację radni otrzymali, została ona przesłana pocztą
elektroniczną. Następnie odczytal w/wyrn. informację.
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy aą pytania do informacji.

Głos zabrał radny RM Piotr Warmiński, który w imieniu rodziny oraz własnym
podziękowal za udzial w uroczystościach pogrzebowych, podziękował za złoźone
wyrazy współczucia, kondolencje, za złożoną wiązankę, a także wsparcie psychiczne
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oraz fizyczne. Doda?ł, że samo to, że można było się spotkać było dużym wsparciem
dla rodziny.

Pytań nie było, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 5. 8kładanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformował, że między sesjarni wpłynęły interpelacje złozone
przez:

- radnego RM Jacka Kapsa w sprawie braku pojemników na odpady, przyszłości strefy
płatnego parkowania w Sępólnie Krajeńskim oraz przystąpienia gminy do
Ogólnopolskiej Karty Seniora w ramach programu ,,Gmina Przyjazna Seniorom".

- radnego RM Kajetana Wiese w sprawie możliwości wyznaczenia stałego miejsca
postojowego przeznaczonego dla dostawców sklepów przy ulicy Hallera.

Ponadto między sesjarni wpłynęły zapytania złożone przez:

- radnego RM Roberta Czerechowskiego w spraivie planów Gminy Sępólno Krajeńskie
w zakresie Rządowego Prograrnu Rozwoju Infrastruktury Sportowej, dzia?łaji Gminy
Sępólno w zakresie Rządowego Funduszu Rozwo'3u Dróg oraz czy rnożliwe jest
uruchomienie stworzonej przez podmiot zewnętrzny aplikacji dla mieszkańców.

- radnego RM Kajetana Wiese w sprawie przejścia na emeryturę Dyrektora Zakladu
Obsługi Oświaty Samorządowej oraz Wiceburmistrza oraz braku larnpy na ulicy
Jeziornej.

Wszystkie interpelacje i zapytania zostały przekazane Burmistrzowi Sępólna
Krajeńskiego celem udzielenia odpowiedzi, zainieszczone na stronie internetowej
Gminy Sępólno Krajeńskie, na stronie Biuletynu Informacji Publicznej i na tablicy
ogłoszeń Urzędu Miejskiego, a także przesłane radnym do wiadomości.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chcia?łby złożyć interpelację
lub zapytanie, to prosi o 5e5 odczytanie i złożenie na jego ręce.

Głos zabrał radny RM Tobiasz Świniarski, który złożył interpelację w sprawie
pozyskania środków finansowych na zakup samochodu pożarniczego dla Ochotniczej
Stra?0 Pożarnej w Lutówku.

Kserokopia interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Głos zabrał radny RM Jacek Kapsa, który zło$ł interpelację w sprawie, czy i kiedy
Gmina Sępólno Krajeńskie zło$ła wniosek o dofinansowanie poprawy
bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w raniach prograrnów?

Kserokopia interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ponadto radny RM Jacek Kapsa złożył kolejną interpelację w sprawie, jakie kroki
zostaną podjęte, aby już od wrzes;nia 2025 roku ceny obiadów były niższe, a rodzice
płacili za tzw. ,,wsad do kotła"?

Kserokopia interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Nikt więcej nie złożył interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zamkna3
ten punkt i przeszedł do kolejnego.
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Ad. 6. Wolne wnioski radnych i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Głos zabrala Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Giera?kowska, która w imieniu
radnej RM Jadwigi Bukolt, która musiala opuścić obrady sesji zło$ła wniosek
dotyczący pytania mieszkańców w jakim celu zosta?ły zaznaczone do wycinki drzewa
w okolicach błotka za osiedlem przy ulicy Radosnej. Oznaczonych jest bardzo dużo
drzew do wycięcia.

Następnie Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Gierakowska zapytała o przetarg na
remont ulicy Ogrodowej, kiedy dojdzie do podpisana umowy oraz czy ta umowa
zostanie podpisana z przedsiębiorstwem, które wygrało przetarg i jaki jest termin
realizacji tego przedsięwzięcia.

Głos zabral radny RM Jacek Kapsa, który stwierdził, źe wcześniej Przewodniczący
Rady Miejskiej informował, źe wpłynęła interpelacja na temat Ogólnopolskiego
Programu Karta Seniora, jednak chcialby tą informację trochę rozszerzyć poniewaź
nie wszyscy korzystają z BIP. Przypomnial, że na ostatniej sesji radny RM Robert
Czerechowski zło$ł interpelację dotyczącą stworzenia Krajeńskiej Karty Seniora lub
Sępoleńskiej Karty Seniora. Radny RM J.Kapsa uważ,a ten pomysł za bardzo
wartościowy. Nadmienił, że z odpowiedzi Burmistrza wynika, że konieczna jest
wnikliwa analiza organizacyjna i finansowa co może znacznie wydłu$ć proces jego
wdrożenia. Dodał, źe zaproponował alternatywę, którą stosuje się już blisko w 300
gminach i miastach w Polsce, w tym ostatnio została wprowadzona w Tucholi dot.
Ogólnopolskiej Karty Seniora, która funkcjonuje w rarnach prograrnu ,,Gmina
Przyjazna Seniorom". Rozwiązanie ma kilka kluczowych zalet. Jedną z nich jest
natychmiastowa możliwość wdrozenia. Przystąpienie do programu nie wyrnaga
długotrwałych analiz i skomplikowanych procedur. Brak kosztów dla seniorów. Karta
wydawana jest bezpłatnie co sprawia, źe dostępna jest dla każdego mieszkańca
powyżej 60 roku $cia. Ma szeroki zakres korzyści poniewaź umoźliwia korzystnie ze
zniżek nie tylko na terenie naszej Gminy ale teź w całej Polsce. Brak du$ch obciąźeń
finansowych dla Gminy, ponieważ prograrn nie generuje znacza,cych kosztów, a f)ego
wdroźenie jest stosunkowo proste. Pan Radny podkreślił, źe skontaktował się z osobą
odpowiedzialną za ten prograrn i pakiet informacyjny zostal już wysłany do
sekretariatu Urzędu Miejskiego, co oznacza, że po zapoznaniu się ze szczegółarni przez
odpowiednie osoby może wkrótce zapadnie decyzja o przystąpieniu naszej Gminy do
prograrnu. Nadmienił, że sąsiedzi z Tucholi uczestniczą w tym projekcie, zapewnia?ja,c
swoim seniorom dostęp do licznych ulg i zniżek. Radny uwa?źa, źe również Sępólno
Krajeńskie powinno skorzystać z tej moźliwości, bo jest to sprawdzone i efektywne
rozwią?zanie. Dodał, źe ma nadzieję, że ta propozycja zostanie rozpatrzona pozytywnie
i w krótkim czasie będziemy mogli wprowadzić to rozwiązanie w $cie.
Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknąl ten punkt porządku
obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad.7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie:
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że wszystkie informacje związane z tym
punktem porządku obrad radni otrzymali w materiałach sesyjnych. W z'w'ązku z tym
przeszedł do realizacji podpunktów.

a) Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że radni informację otrzymali wraz z
materiałarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Pani mł.insp. dr Klaudia Ryczek Komendant Powiatowy Policji poinformowa?ła, że w
Policji pełni służbę ponad 20 lat, w większości na terenie Powiatu Nakielskiego, z
którego pochodzi. Od stycznia tego roku kieruje jednostką Policji w Sępólnie, z czego
bardzo się cieszy. Pani Komendant liczy na owocną współpracę z Radą w zakresie
bezpieczeństwa.
Pani Komendant Powiatowy Policji korzystając z oka?zji, bo równo 100 lat temu
Minister Spraw Wewnętrznych Cyryl Ratajski powołal Polską Policję i równo 100 lat
temu w szeregi Polskiej Policji wstąpiły kobiety, złożyła wszystkim kobietom
policjantkom $czenia z okazji tego święta i podziękowała za podjęcie wyzwania i
dzia?łania na rzecz bezpieczeństwa w całej Polsce. Podziękowania skierowa?ła również
do rodziców policjantek, za to że wychowały tak wspaniale kobiety, które mają duże
poczucie dbania o bezpieczeństwo innych oraz dla ca?łych rodzin policyjnych. Dodala,
ze policjant pełni służbę wraz z calą rodziną i cała rodzina odczuwa to, że ktoś z
rodziny jest w szeregach Policji. Ponadto Pani Komendant podziękowala swoim
poprzednikom na tym stanowisku, którzy w zeszłym roku pełnili tą funkcję Panu
inspektorowi Pawłowi Zawada, który obecnie jest Komendantem Powiatowyrn Policji

Tucholi oraz nadkomisarzowi Marcinowi Szulczyk. Poinformowała, że
prezentowana informacja o bezpieczeństwie za zeszły rok to jest efekt ich pracy, ich
współpracy i ich sposobu kierowania tą jednostką. Również podziękowania
skierowała do radnych za współpracę, za wsparcie dla Policji, dzięki któremu od
wczoraj pełni służbę pies policyjny, który przeszedł szkolenie policyjne, zda?ł egza?rnin.
Ponadto poprosiła o następne wsparcie, bez którego są ograniczone możliwości, a
zwłaszcza te finansowe.

W

Następnie Pani Komendant Powiatowa Policji w Sępólnie Krajeńskim w prezentacji
medialnej przedstawiła najważniejsze informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie Miasta i Gminy Sępólno Krajeńskie w okresie styczeń-
grudzień 2024 rok. Na zakończenie jeszcze raz podziękowa?ła za dotychczasowe
wsparcie Policji i prosiła o więcej. Dodała, ze liczy na współpracę i na bezpośredni
kontakt, bo każda rozmowa sprawia, że w naszym Powiecie będzie bezpieczniej.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

O głos poprosił mieszkaniec.

Przewodniczący RM przypomniał zapisy Statutu Gminy wskazując, że w nawiązaniu
do § 43 ust. 5 głos mogą zabierać zaproszeni gości po zgodzie Przewodniczącego.
Pozosta?łe osoby musiałyby ustalić z Przewodniczącyrn w jakim temacie chciałyby się
wypowiedzieć na co najmniej 3 dni przed sesji. Następnie zapyta?ł, czy mieszkaniec
mial wiedzę na ten temat?
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Mieszkaniec stwierdził, źe nie miał takiej wiedzy oraz nie wiedział co Pani młodsza
inspektor powie i do tego chcialby się odnieść, a więc 3 dni wcześniej to nie mógł tego
wykonać.

Przewodniczący RM stwierdził, że niemniej jednak prosi aby przestrzegać Statutu i
dalszych ustaleń i w drodze wyjątku udziela głosu mieszki»cowi.

Mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego zapytał, czy Pani
wprowadzić do służby system patroli pieszych ?

inspektor myślała, aby

Pani Komendant w5jaśniła, źe piesze patrole cały czas są w Policji, nie ma tak, że nie
ma pieszych patroli. Patrol pieszy jest teraz łączony z patrolem zmotoryzowanym,
poniewaź policj ant musi być mobilny. To nie są już czasy, że ktoś czekał na policjanta
godzinę, zanim z jednego końca miasta się przeniósł na drugi. Policjanci sta1e pełnią
służbę w zakresie: patrol zmotoryzowany - podjeżdźając do miejsca wskazanego,
patrol pieszy - na określonyrn terenie i wracają do sarnochodu. Następnie Pani
Komendant stwierdziła, że w przypadku patroli pieszych moźe być tak, że tych
policjantów się jednak nie widzi, ponieważ patrole są 2-3 na caly powiat i akurat się
nie zauważa tego miejsca. Sezon wakacyjny będzie bardziej pokazywal piesze patrole,
bo będzie tych policjantów więcej. Pani Komendant wskazała, źe liczy na kolejne
wzmocnienie w zakresie OPP, jeźeli chodzi o teren Więcborka. Podsumowala, że te
patrole nadal są.

Głos zabrał radny RM Jacek Kapsa, który zapytał o braki kadrowe w Policji, o których
słyszy się w mediach i chciał się dowiedzieć jak to się ma w odniesieniu do naszej
Komendy, czy cały czas trwa nabór i ogólnie jak wygląda zatrudnienie.

Pani Komendant Policji wyjaśniła, że nabór do Policji jest cały czas prowadzony, a w
naszej Komendzie na ten moment jest 5 wakatów. Jutro zostanie przyjęty nowy
policjant, także wakatowość spadnie do 4 i jest to niewielki procent w stosunku do
ogólnej liczby policjantów. Dodała, ze nabór jest cały czas prowadzony i bardzo
serdecznie zaprasza przyszłe policjantki i policjantów.

Głos zabral radny RM Dariusz Pieczywek, który zapytał o porównanie naszego
powiatu z Powiatem Nakielskim, Tucholskim pod względem przestępczości i zdarzeń
różnego typu.

Pani Komendant stwierdziła, że w porównaniu do Powiatu Tucholskiego to jest bardzo
podobna kategoria zdarzeń. Zdarzają się takie najpoważ,niejsze typu zabójstwo, które
mia?ło miejsce tutaj 2 lata temu. Natomiast zdarzenia takie stricte kryrninalne, typu
rozboje, wymuszenia rozbójnicze zdarzają się naprawdę sporadycznie. Dodała, że są
to małe liczby, w zeszłym roku chyba nie było żadnego i są to zdarzenia typu 1, 2
zdarzenia rocznie, tego typu przestępczość spadła. W kaźdym powiecie wzrosła
przestępczość typu cyberprzestępczość:, czyli BLIKi, oszustwa metodą na wnuczka,
na policjanta, na policjanta CBŚP, wzrasta przestępczość typu: "marnusiu podaj mi
coś przez Facebooka", przelarnywanie haseł, kont. Przestępczość przeniosła się do
sieci i jest ona wszędzie i ta przestępczość tutaj też istnieje. Jest to powiat całkiem
bezpieczny w zakresie przestępczości bardzo uciąż,liwej społecznie oraz w zakresie
wypadków i zdarzeń drogowych, ponieważ tych zdarzeń odnotowuje się niewielką
liczbę. Ilość trzech ofiar smiertelnych w powiecie w zeszłyrn roku to jest niewielka
ilość, a i tak o 3 za duzo. Podkreśliła, ze będzie dalej prowadzony nacisk w zakresie
bezpieczeństwa.
Przewodniczący RM zamknąl dyskusję oraz podziękowa?ł za przedstawioną informację
i udzielone odpowiedzi.
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b) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej
w 8ępólnie Krajeńskim

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzymali wraz z
materia?łarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Pan mł. bryg. Robert Liss Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Strajq
Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim przedstawił informację dotyczącą bezpieczeństwa
pożarowego na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie za okres od 1 stycznia 2024 roku do
31 grudnia 2024 roku.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Głos zabra?ł radny RM Jacek Kapsa, który poinformował, że parę miesięcy temu złożył
interpelację i też apel do dyrektorów placówek oświatowych w naszej gminie w sprawie
ewakuacji. Przypomniał, że zgodnie z przepisarni ewakuacje odbywają się co 2 lata w
placówkach oświatowych lub jeżeli w danym roku do placówki przystąpi więcej niż 50
uczniów. Dodal, że w przedszkolarb ewakuacje są w zasadzie przeprowadzane co
roku. Radny RM Kapsa zapytał, czy jest możliwość, aby te ewa?kuacje wprowadzić co
rolm, czyli ponad tą normę dwuletnią, poniewa?ż jak wiadomo w tych szkołach
uczniów jest przyjmowa?nych około 20, więc ten rocznik pierwszy jest pomijany ze
względu na niż demograficzny.

Zastępca Komendanta PPSP wyjaśnił, że informacje spływają od dyrektorów szkół.
Komenda również uczestniczy w tych ewakuacjach, podpowiada, ukierunkowuje
dyrektorów i osoby odpowiedzialne bezpośrednio za stan bezpieczeństwa dzieci.
Nadmienił, że temat zostanie podjęty i będą się starać uczestniczyć i wskazywać
dyrektorom, że taka potrzeba istnieje co roku.

Głos zabrał radny RM Piotr Warmiński, który nawiąza?ł do interpelacji złożonej przez
radnego RM Świniarskiego zapyta?ł jaki byłby zakres współpracy i pomocy w
pozyskaniu sa?mochodu pożarniczego dla Jednostki Ochotniczej Stra?0 Pożarnej w
Lutówku.

Doda?ł, że w tym rejonie jest to dość ważny podmiot, który pod względem taktyczno-
operacyjnym powinien posiadać samochód pożarniczy. Zapytał jakie Komendant
Powiatowy podejmie kroki, zeby przyspieszyć lub też wspomóc działania radnych i
dzialania druhów z jednostki w Lutówlai.

Pan Liss stwierdził, że na tą chwilę Komenda Powiatowa nie dysponuje samochodem,
który ewentualnie moźna przekazać lub wesprzeć. Dodal, że takie dzialania i decyzje
odnośnie przekazania sprzętu będącego w zasobach PSP podejmuje Komendant
Wojewódzki. Komenda może wnioskować o pozytywną opinię do Pana Burmistrza, czy
do Rady i z zakresu operacyjnego wskazać jak sprawa jest postrzegana. Doda?ł, że
jeżeli OSP wystąpi to takie pismo przygotują.

Radny RM Warmiński poprosił o podjęcie takich szybkich i owocnych dziala?ń, które
przyniosą jakieś efekty i skutki.

Zastępca Komendanta PPSP stwierdził, że Pan Komendant na pewno takie kroki
podejmie.
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Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję, podziękował
za przedstawioną informację i przeszedł do podpunktu.

c) Zarządu Oddziału Gm4nnego Związku Ochotniczych Straźy
Pożarnych RP w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowi, że radni informację otrzymali wraz z
materiałami sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu.
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Pan Tobiasz Świniarski Prezes Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP w Sępólnie
Krajeńskim przedstawił w prezentacji informację z działalności Ochotniczych Stra$
Poż'arnych w roku 2024 na terenie działania Zarządu Oddziału Gminnego Związku
OSP RP w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM podziękował za przedstawioną
informację. Następnie zamknął dyskusję i przeszedł do podpunktu z porządku obrad.

d) Prokuratura Rejonowa w Tucholi

Przewodniczący RM poinformowal, źe informację radni otrzyrnali w materiałach na
sesję. Dodał, źe Prokurator Rejonowy z Tucholi poinformowal, źe nie będzie
uczestniczył w dzisiejszej sesji. Informacja będzie stanowiła załącznik do protokołu i
jeżeli będą pytania to zostaną przekazane, celem udzielenia odpowiedzi.

Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabral głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz ten punkt
porządku obrad.

Następnie Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach do godziny 12:00.

Po zakończonej przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady XI sesji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.8. Informacja Powiatowe(o Urzędu Pracy o stanie bezrobocia na terenie
Gminy Sępólno Krajeńskie.

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrz3m'iali wraz z materiałami
sesyjnyrni.

Pan Artur Żychski Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawił w prezentacji
informację o stanie bezrobocia na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie.

Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.
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Nikt i'iie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję i przeszedl do
kolejnego punktu z porządku obrad.

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży
służbowych przyslugujących radnym oraz diet przysługujących

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiana uchwały związana jest z
aktualizacją załącznika do uchwa?ły dotyczącego wysokości diet sołtysów w związku z
rozliczeniem okresu dostarczania korespondencji za opłaty za gospodarkę odpadarni
oraz za podatki.

Projekt uchwa?ły zostal przedstawiony na Komisji Budżetu i zaopiniowany pozytywnie
z następującyrni autopoprawkami do tego projektu związanyrni z rozliczeniem się
jeszcze w poniedziałek niektórych sołtysów z dostarczonej korespondencji.
Autopoprawka polega na tym, ze w zalączniku do projektu uchwały, w tabeli, w kilku
jednostkach pomocniczych zmianie ulega miesięczna wysokość diety w złotych:
- sołectwo Iłowo - 558 zł,
- sołectwo Lutówko - 638 zł:
- sołectwo Piaseczno - 732 zł,
- sołectwo Radońsk - 555 zł,
- sołectwo Teldanowo- 482 zł,
- Osiedle Nr 2 - 2 671 zł

Pani Skarbnik Gminy dodala, że poprawki zostały również przedstawione na Komisji
Budżetu i zaopiniowane pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawkami i poprosił aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podró"r służbowych
przysługujących radnym oraz diet przysługujących przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych zosta?ła przy3ęta następującymi głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania irniennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XI/97/2025 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 26 lutego
2025r. zmieniająca uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży
służbowych przysługujących radnym oraz diet przysługujących
przewodnirzącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych stanowi
załącznik nr 18 do protokołu.

b) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji projektu
,,Wygrana rodzina w Sępólnie Krajeńskim" w ramach Działania 5.1.
Innowacje społeczne (innowacyjne działania społeczne), Schematu:
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Promowanie integracji społecznej osób zagrożonych ubóstwem lub
wykluczeniem społecznym, w tym osób potrzebujących i dzieci

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwaly radni otrz3miali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Sępólnie Krajeńskim
przedstawiła projekt uchwały.

Projekt uchwały zostal przedstawiony na Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej oraz
Komisji Budżetu i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, źe nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji projektu
,,Wygrana rodzina w Sępólnie Krajeńskim" w ramach Działania 5.1. Innowacje
społeczne (innowacyjne działania społecznei Schematu: Promowanie integracji
społecznej osób zagrozonych ubóstwem lub wykluczeniem spo:łecznyrn, w t3m'i osób
potrzebujących i dzieci zostala przyjęta następującyrni głosarni:

14 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymalo się - 0 radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Za -

Ucbwała Nr XI/98/2025 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 26 lutego
2025r. w sprawie przystąpienia Gminy 8ępólno Krajeńskie do realizacji projektu
,,Wygrana rodzina w Sępólnie Krajeńskim" w ramach Działania 5.1. Innowacje
społeczne (innowacyjne działania społeczne), Schematu: Promowanie integracji
społecznej osób zagrozoriych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, w tym
osób potrzebujących i dzieci stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

c) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne uslugi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychłcznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fr5hlke Dyrektor Centrum Usług Społecznych przedstawiła projekt
uchwały. Pan Przewodniczący RM poinformowal, że wszyscy radni otrzyrnali projekt
uchwały i nie ma potrzeby przedstawiania załącznika.

Projekt uchwaly został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej oraz Komisji Budźetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.
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Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniarni psychicznymi, oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich
pobierania została przy5e;ta następującyrni głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

za -

Urhwała Nr XI/99 /2025 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 26 lutego
2025r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,
oraz szczegól:owych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat,
jak również trybu ich pobierania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

d) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości

gruntowej położonej w miejscowości Radońsk, gm. Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Z

Pan Ja?rosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwa?ły został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, źe nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy «lzierzaswy nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Radońsk, grn. Sępólno Krajeńskie zostala przyjęta następującymi
głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XI/ 100 / 2025 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 26 lutego
2025r. w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie
od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej
położonej w miejscowości Radońsk, gm. Sępólno Krajeńskie załącznik nr 24 do
protokołu.
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Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu.

Ad.lO. Informacje Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w
formie pisemnej na interpelacje i zapytania.

Przewodniczący RM poinformował, że otrzymal odpowiedzi na interpelacje i zapytania
złozone przez:

1) radnego RM Kajetana Wiese w sprawie :
a) odbioru tekstyliów,
b) przejścia na emeryturę Dyrektora Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej

oraz Wiceburmistrza,
c) braku larnpy na ulicy Jeziornej,
d) moźliwości wyznaczenia stalego miejsca postojowego przeznaczonego dla

dostawców sklepów przy ulicy Hallera;

2) radnego RM Roberta Czerechowskiego w sprawie:
a) utworzenia Karty Seniora,
b) utworzenia na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie specjalnej

podstrony umożliwiającej mieszka?ńcom łatwe zgłaszanie problemów
związanych z infrastrukturą i innymi kwestiami wymagającymi interwencji,
zagospodarowania plaży nad Jeziorem Sępoleńskim, zwanej 5ako ,,Mara-Szpic",
planów w zakresie Rządowego Prograrnu Rozwo5u Infrastruktury Sportowej,
działań Gminy Sępólno Krajeńskie w zakresie Rządowego Funduszu Rozwoju
Dróg,
czy możliwe jest uruchomienie, stworzonej przez podmiot zewne;trzy, aplikacji
dla mieszkańców;

c)
d)
e)

t'i

3) radnego RM Jacka Kapsa w sprawie braku pojemników na odpady.

Odpowiedzi te zostaly zarnieszczone w Biuletynie Informacji Publicznych, na stronie
internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz na tablicy ogłoszeń UM, a także
przesłane radnym drogą elektroniczną.

Następnie zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodnicza,cy RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana Marka
Zieńko Zast«;pcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielnie odpowiedzi na złożone
w dniu dzisiejszyrn wnioski lub wyznaczenie do tego odpowiedniego pracownika.
Głos zabral Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza Sępólna Krajeńskiego, który
udzielił odpowiedzi na wniosek Wiceprzewodniczącej RM Miczko-Gierakowskiej w
sprawie ulicy Ogrodowej. Wyjaśnił, źe na remont ulicy Og,odowej zosta?ł ogłoszony
przetarg. Jest on juź otwarty, do którego zgłosiło się 9 oferentów i cały czas spływają
dokumenty od oferentów. W miesiącu marcu przetarg ten zostanie rozstrzygnięty,
następnie zostanie podpisana umowa z wykonawcą. Wykonawca ma czas 5 miesięcy
na wykonanie tej inwestycji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa udzielił
odpowiedzi na wniosek radnej RM Jadwigi Bukolt w sprawie wyznaczonych drzew do
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wycinki. Wyjaśnił, że oznaczone drzevva do usunięcia przy zbiorniku wodnym
znajdującym się w lesie komunalnym zosta?ły oznakowane w ramach zadania pn.
,,Zagospodarowanie lasku komunalnego w Sępólnie Krajeńskim". Za?kres prac, który
przewiduje mniejszy projekt był konsultowany na przełomie maja i czerwca 2024 roku
i jest to następstwo tych wszystkich postępowań.

Przewodniczący RM poinformowal, że otrzymał do wiadomości odpowiedzi na wnioski:

- radnego RM Dariusza Pieczywka w sprawie podjęcia interwencji dotyczącej drogi do
posesji nr 25 w Teldanowie poprzez jej utwardzenie, zebrania narastających poboczy
przy drodze w Zalesiu oraz problemu na tej drodze w kierunku Małej Cerkwicy
związanym ze spadkiem drogi;

- radnego RM Janusza Tomasa w sprawie pomocy mieszka?ńcom w odnowieniu
budynków łącznie w starym mieście, poprzez ogłoszenie konkursu na przykładzie
sąsiedniej Tucholi;

- radnego RM Jacka Kapsa w sprawie uzyskania informacji dotyczących podjętych
dzialań i efektów w zakresie obniżania cen obiadów w szkołach;

Przewodniczącego RM w sprawie ustanowienia nowego, bądź zmodyfikowania
aktualnego regula?rninu wyróżnienia nagrodą ,,Przedsiębiorca Roku".

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że odpowiedzi zostały przesłane radnyrn do
wiadomości oraz zapytał, czy odczytać, czy nie ma takiej potrzeby ? Nikt nie zabrał
głosu.

Następnie Przewodniczący RM poinformowa?ł odnośnie wniosku z poprzednich sesji w
sprawie spotkania dotyczącego zorganizowania Juwenaliów, że takie spotkanie się
odbyło i Juwenalia pla?nowane są na 13 czerwca br.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do udzielonych odpowiedzi.

Głos zabrala Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Giera?kowska, która wyjaśniła, że
otrzyrna?ła telefon od przedstawiciela Firmy Doktór, ponieważ oglądają naszą sesję, z
informacją, że czekali na termin i ria datę spotkania tutaj w gminie z firmą w sprawie
zmiany miejsca parkingu. Przedstawiciel Firmy Doktór stwierdził, że jeżeli ta firma
zobaczyła to miejsce zarnienne na Jeziornej, to na pewno odeszli. Pani
Wiceprzewodnicząca RM wskazała, że to jest kupa piasku, kupa karnieni i tarn nikt
nie vĄeM'za. Dodała, że myślała, że to już będzie tak przygotowane i wtedy tej firmie
się to poka?;źe i wtedy by nie było żadnego problemu, ale je:,eli pokazano im takie
miejsce do zamiany, to oni na pewno od tego odeszli, bo jest to śmiechu warte, jeżeli
to nie było zrobione. Stwierdziła, że dlatego otrzymała telefon, źeby się w tej sprawie
odezwać, dlaczego oni nie zostali zaproszeni na to spotkanie, a takie pismo otrzymali
z gminy.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza wyjaśnii że pismo zosta?ło wysła?ne i
zaproszona była firma APCOA, bo oni wiedzą o co chodzi i ja?k to miejsce wygląda.
Dodał, że firma ma w mieście swoich pracowników i często tu bywa i niekoniecznie
na zaproszenie. Ponadto nie stwierdzili, że nie wezmą tych miejsc i nikt nie powiedzia?ł,
że oni się nie wymienią na te miejsca. Pracownicy, z któryrni gmina rozmawiała
powiedzieli, że odpowiedzą nam w póżniejszym terminie, gdyż nie aą w stanie podjąć
ta?kiej decyzji. Zastępca Burmistrza podkreślił, że w sprawozdaniu dzisiaj o tyrn
mówił.
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Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Gierakowska stwierdziła, że to rozumie, ale to
miejsce miało być przygotowane, wyrówna?ne, studzienka kanalizacyjna została tylko
trochę obniźona, wjazd miał być nie z obniźeniem chodnika, tylko z innej strony i do
tej pory nie jest to zrobione. Doda?ła, źe pytają dlaczego nie zostali zaproszeni do
rozmÓw.

Zastępca Burmistrza stwierdził, ze nie wie dlaczego, lecz była to zdalnie
przeprowadzona rozmowa i rezultat jest taki, że nie zostalo to jeszcze rozstrzygnięte.

Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Gierakowska zapyta?ła, czy to była zdalna
rozmowa i nie przyjechali tutaj?

Pan Zieńko wyjaśnił, że w sprawozdaniu mówił o tyrn, że było spotkanie on-line i
została przeprowadzona rozmowa z Firmą APCOA.

Nie było więcej pytań, więc Przewodniczący RM zamkn:'4 ten punkt i przeszedł do
kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 12. Zakończenie sesji

O godz. 13:05 związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Artur Juhnke
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za udzial w sesji. Zamknął
sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zamykam XI sesję
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim?.

Na tym protokół zakończono.

Sępólno K.rajeńskie, dnia 10 marca 2025 roku.

Obladom Ąrzewodniczył:

Przewoóiczgcy RaAy Miejskiej

Protokołowała:
/

2, órUD%&
mgr Mirena Frosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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